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Protokół nr 8 

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji 

w dniu 18 października 2019 r. 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji. 

2. Przyjęcie porządku obrad Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji.  

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji Sportu, Turystyki  

i Rekreacji ( 23.08.2019 r., 27.09.2019r. ). 

4. Wizytacja obiektu sportowego „Stadion Śląski”. 

5. Sprawy różne. 

 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji. 
 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji -  Pani Julia 

Kloc - Kondracka. Powitała członków komisji oraz zaproszonych gości.   

Na posiedzeniu obecni byli Członkowie Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji /8 osób/ na 9 

Członków Komisji.  

Ad.2 

Przyjęcie porządku obrad Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji.  
 

Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji -  Pani Julia Kloc - Kondracka 

przedstawiła proponowany porządek obrad i poddała go pod głosowanie:  

ZA – 8, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ – 0. 

Ad.3 
Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji 
(23.08.2019 r., 27.09.2019 r.). 
 
Nikt nie wniósł uwag i zastrzeżeń do protokołów. 

Na podstawie § 44m ust. 2 Statutu Województwa Śląskiego protokoły do których  
nie wniesiono zastrzeżeń zostały przyjęte. 
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Ad.4 
Wizytacja obiektu sportowego „Stadion Śląski”. 

 
Komisja odwiedziła obiekt sportowy „Stadion Śląski” gdzie Prezes Stadionu – Pan Jan Widera 
oraz pracownicy Stadionu przedstawili prezentację multimedialną.   
 
Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji -  Pani Julia Kloc – Kondracka, 
Podziękowała za przedstawienie prezentacji i zachęciła członków komisji do zadawania 
pytań.  
 
Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji – Pani Katarzyna Stachowicz, 
Zapytała czy Spółka posiada plan finansowy na 2020 rok.  
 
Zastępca dyrektora finansowego Stadionu Śląskiego - Pani Ewa Drob – Żaba, 
odpowiedziała, że spółka jest w trakcie opracowywania projektu finansowego na 2020 rok. 
Dodała, że w zeszłym roku były bardzo optymistycznie określone przychody i w tym roku nie 
można do tego w taki sam sposób podejść ponieważ ostatni kwartał roku 2019 to są same 
cięcia budżetu. Dodała, że Spółka weryfikuje wcześniejsze plany finansowe  
z Wydziałem Kultury i Sportu Urzędu Marszałkowskiego Województwa Śląskiego, żeby nie 
było takiej sytuacji jak w tym roku.  
 
Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji – Pan Marek Kopel, 
Poprosił o przybliżenie części przychodowej, czyli jakie Spółka posiada umowy i na jakie 
kwoty.  
 
Zastępca dyrektora finansowego Stadionu Śląskiego - Pani Ewa Drob –Żaba, 
Odpowiedziała, że z umowy sport to przychody w granicach 2 mln zł, natomiast z umowy 
zarządzanie 4,6 mln zł, i to są umowy z województwem śląskim.  
 
Zastępca dyrektora wydziału Kultury i Sportu – Pan Paweł Rassek,  
Powiedział, że województwo śląskie zawarło ze spółką Stadion Śląski dwie umowy 
wykonawcze, jedna na tzw. zarządzanie na kwotę 15 583 000,00 zł. i druga umowa tzw. 
sportowa  na kwotę 7 180 000,00 zł. i w ramach tych umów spółka realizuje zadania.  
 
Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji – Pan Marek Kopel, 
Zapytał, czy umowa zarządzania jest zrealizowana w całości. 
 
Zastępca dyrektora finansowego Stadionu Śląskiego - Pani Ewa Drob –Żaba, 
Odpowiedziała, że stara się z tego wywiązać, ponieważ w planie spółka miała  
29 355 000,00 zł. i wygląda to tak, że województwo dokłada 15 mln zł.,  i tą lukę musimy 
sami wypełnić.  Dodała, że spółka musi znaleźć takie rozwiązanie żeby była aktywność i żeby 
nie musiała prosić województwa o dodatkowe środki.    
 
Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji – Pan Marek Kopel, 
Zapytał kto poniósł koszty za organizację Rapsodii. 
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Prezes Spółki Stadion Śląski – Pan Jan Widera,  
Odpowiedział, że część kwoty za organizację pokryło województwo śląskie w ramach 
umowy, natomiast pozostałe środki pozyskał dział marketingu stadionu od partnerów 
komercyjnych.  
 
Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji -  Pani Julia Kloc – Kondracka, 
Zapytała czy są jakieś pomysły na to żeby stadion zaczął na siebie zarabiać.  
 
Prezes Spółki Stadion Śląski – Pan Jan Widera,  
Odpowiedział, że nie ma takiego stadionu, który na siebie zarabia.   
 
Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji – Pan Andrzej Molin, 
Zapytał, czy jest szansa na pozyskanie w przyszłości jakiegoś sponsora tytularnego. 
 
Pracownik Stadionu Śląskiego – Pan Grzegorz Kubicki,  
Odpowiedział, że są to niestety informację poufne i toczą się różne rozmowy w tym temacie. 
Dodał, że są dwa obiekty w skali kraju, które mają sponsora tytularnego, jedna to jest Energa 
w Gdańsku i druga to PGE w Warszawie.  
 
Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji – Pan Andrzej Molin, 
Zapytał, czy są znane kwoty jakie można otrzymywać od takich sponsorów. 
 
Pracownik Stadionu Śląskiego – Pan Grzegorz Kubicki,  
Odpowiedział, że podpisana umowa z PGE w 2015 roku przynosi koszty dla stadionu  
ok. 8 mln zł. rocznie. Dopowiedział, że Tauron Arena Kraków pozyskuje od sponsora 2,6 mln 
zł. rocznie.  
 
Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji – Pan Marek Kopel, 
Zapytał jakie są planowane inwestycje na przyszłość. 
 
Prezes Spółki Stadion Śląski – Pan Jan Widera,  
Odpowiedział, że w planach jest przykrycie balonem stadionu sztucznego, dodał, że chce 
jeszcze wybudować całoroczną hale piłkarską tzw. łukową. Dopowiedział, że jeżeli chodzi  
o inwestycje poza sportowe to w planach jest remont sali konferencyjnej oraz remont 
hotelu.   
 
Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji – Pani Alina Nowak, 
Zapytała jakie imprezy spółka planuje na przyszły rok. 
 
Dyrektor ds. Organizacji Imprez i Marketingu – Pan Rafał Zimny, 
Powiedział, że rynek jest bardzo konkurencyjny, ponieważ od 2009 powstało kilkanaście 
nowych obiektów. Mówił o tym, że Stadion nadal wymaga inwestycji ponieważ są w nim tzw. 
puste przestrzenie.  Dodał, że jeżeli chodzi o kalendarz imprez to on jest cały czas tworzony, 
dopowiedział, że chcielibyśmy kontynuować imprezy, które odbywają się na stadionie 
cyklicznie. Stwierdził, że w planach są dwa memoriały lekkoatletyczne, finał lub I runda 
mistrzostw Europy na żużlu, samochodowy rajd śląska oraz Silesia maraton. Powiedział,  
że nie może zdradzić jakie imprezy muzyczne są planowane, ponieważ jest to objęte 
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tajemnicą. Dodał, że prowadzi rozmowy ze wszystkimi agencjami muzycznymi jakie 
funkcjonują. Dopowiedział, że przynajmniej trzy lub cztery widowiska muzyczne  
są planowanie w 2020 roku na Stadionie Śląskim.  
 
 
Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji – Pan Bartłomiej Kowalski, 
Powiedział, że w nawiązaniu do spraw związanych z nakładami jakie stadion planuje do 
przeznaczenia, komisja chciałaby otrzymać takie wyliczenia. Dodał, że chciałby złożyć taki 
wniosek w imieniu komisji.  
 
Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji -  Pani Julia Kloc – Kondracka, 
Powiedziała, że się zgadza i poprosiła Pana prezesa o przesłanie takich informacji drogą 
elektroniczną dla wszystkich członków komisji.  
 
Poprosiła Pana prezesa o możliwość zwiedzenia obiektu.  
 
 
Ad.6 
Sprawy różne.  
 

Spraw różnych nie wniesiono.  

Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji -  Pani Julia Kloc – Kondracka, 

podziękowała za możliwość zobaczenia Stadionu Śląskiego i tym samym zamknęła obrady. 

 

 

 

 

Julia Kloc - Kondracka 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji 

 

Protokół sporządził 

Łukasz Krawczyk  


